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CINQUENA ACTA DEL 21è CONSELL D’INFANTS DE SITGES  
CURS 2023 – 2024 

 
 

Reunits presencialment a l’Espai Jove de Sitges, a les 18 hores del dijous dia 22 de febrer 
de 2024, es reuneix el XXIè CONSELL D’INFANTS DE SITGES, en sessió ordinària, a la 
qual i concorren els següents Conselleres i Consellers: 
 
B.T.A; V.G; O.G.T; B.F.D.G; C.R.R; M.R.S; B.A.G; M.C.S; V.C.i.C; E.R.W; P.P.G; A.V.F; 
M.S.M; G.M.i.E; E.R.M; À.V.B; Ll.P.B; X.S.R; C.Y.G; P.R.L i J.A.A. 
 
La Secretària Olga Ferré Planas 
 
Excusen assistència: El Coordinador Ricard Vicente i Arnau. 
No assisteixen:  
 
Es llegeix l’ordre del dia: 
 

1. Lectura i aprovació de l’Acta anterior de data 18/01/2024. 
 

2. Recull dels 4 projectes més votats per cada escola. 
 

3. Votacions per escollir un únic projecte a treballar enguany. 
 

3.  Torn obert de paraules. 

 L’Olga a mesura que van arribant els dóna el full d’assistència per tal de que signin. 
 

 
PRIMER: LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR DE DATA 18/01/2024 
 
L’Olga els demana si cal rectificar l’acta i els Consellers i Conselleres diuen que no.  
L’Acta queda aprovada per unanimitat. 
 
 
SEGON: RECULL DELS 4 PROJECTES MÉS VOTATS PER CADA ESCOLA 
 
En consens es decideix que cada Conseller/a dirà els 4 projectes més votats segons les 
preferències de la seva classe (fins a 5 vots si hi ha hagut empats a l’aula) i es fa una 
primera ronda de votacions. 
 
Seguidament, s’anoten el total de puntuacions que cada escola i classe han donat aquests 
4 projectes més votats per veure quins han estat finalment aquests 4 o 5 projectes finalistes 
que després de la pausa seran els que aniran a votació final per part de tots ells i elles. 
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S’adjunta imatge del recull de puntuacions dels 5 projectes més votats per cada escola i 
classe: 
 

 
 
 
Fem una pausa de 15 minuts. 
 
 
TERCER: VOTACIONS PER ESCOLLIR UN ÚNIC PROJECTE A TREBALLAR 
ENGUANY 
 
Adjuntem imatge que il·lustra els vots emesos de les dues rondes de votacions finals: 
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Com s’exposa a la imatge, el projecte escollit per enguany és el de realitzar un scape room. 
 
Al estar molt just el marge de punts per el qual ha guanyat es proposa que el proper dia 
parlarem la possibilitat d’analitzar els 3 projectes que més puntuació han obtingut, sobretot 
el scape room i el làser tag  i mirar de definir sobre quins acabem treballant enguany.  
 
QUART: PRECS I PREGUNTES 
 
Els Consellers i les Conselleres pregunten si seria possible unificar els 2 projectes més 
votats el de làser tag i el scape room. Quedem que el proper dia ho analitzarem tot bé i 
amb el Ricard ho parlarem per veure quina és la millor opció la més viable a nivell 
d’Ajuntament. 
 
I sense res més a tractar finalitzem la sessió a les 19:36h. 
 
 
 
Ricard Vicente Arnau     Olga Ferré Planas    
  
Coordinador del Consell d’Infants                   Secretària del Consell d’Infants         
 

 


